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RaDY PROgRaMOWEj 

foRum bIblIoTEk mEdyCznyCh

Problematyka bibliotek uczelni medycznych jest mi bliska, ponieważ przez około 
ćwierć wieku byłem członkiem Rady Bibliotecznej AM/UM w Łodzi, której przez 
20 lat przewodniczyłem.

Z perspektywy czasu lepiej widać działalność, rozwój i osiągnięcia bibliotek 
uczelnianych i instytutów naukowych. Tradycyjne formy pracy i wyposażenie 
techniczne – nośniki informacji – zastąpiła nowoczesność. Komputeryzacja, 
elektroniczne czasopisma i bazy danych znacznie usprawniły m.in. nauczycielom 
akademickim gromadzenie materiałów do pracy naukowej i dydaktycznej. 

Półrocznik pt. Forum Bibliotek Medycznych powinien ułatwić dokumentację 
organizowanych konferencji naukowych, publikowanie materiałów informacyjnych 
i dydaktycznych oraz artykułów poświęconych tematyce dotyczącej książnic 
medycznych.

Zespołowi Redakcji i Autorom życzę realizacji planowanych przedsięwzięć 
i osiągnięcia zamierzonych celów.


